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前言

　　由北京理工大学出版社2004年出版的《新世纪研究生英语教程》面世之后，受到了广大读者的欢
迎和推崇。
该套教程第一版于2005年6月被教育部学位管理与研究生教育司定为研究生教学用书推荐教材，第二
版2006年被评为北京高等教育精品教材，且其中的《新世纪研究生英语教程——视听说》第二版2006
年又获全国高校优秀畅销书二等奖。
而在使用中，一些师生对该套教材提出了宝贵的意见，并指出了其中存在的个别不足之处。
因此，在2008年春季，本套教材的编委们齐心合力，对《新世纪研究生英语教程》（第三版）进行了
全面的修订和改版。
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内容概要

本书为《新世纪研究生英语教程&mdash;&mdash;综合英语》(第三版)的学生用书，分课文和实用英语
写作两部分。
课文包括15个单元，每单元2篇文章，并配有各种形式的练习；实用英语写作包括写作技巧、写作文体
和英语书信三部分，旨在提高学习者的语言运用能力。
 另外，本套教材还配有学习光盘、网络学习平台和管理平台，旨在实现以学习者为中心的教学理念，
培养学生终身受益的学习技能。
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章节摘录

　　[2] Even as the world is reminded of the vulnerability of its oil supply, consumption is soaring. Americans
have fallen in love with gas guzzlers such as the Ford Expedition. In newly prosperous developing countries,
ordinary people can afford cars for the first time. A recent survey in the China Youth Daily found that 75% of
Beijing families planned to buy a car within the next five years.　　[3] Yikes. Are we in for another oil crisis? You
might think so. Fort Worth investor Richard E. Rainwater has 30% of his $1.5 billion net worth sunk in oil and gas
investments because he expects prices to rise 50% to 75% in the next 5 to 10 years. With free markets fueling
economic growth, says Rainwater, "We should see a tremendous amount of pressure on prices. "　　[4] Perhaps.
But theres another, quite different scenario-namely, that oil prices, adjusted for inflation, wont rise at all over the
long term. They may even fall. Why? First, because producers in the Mideast and elsewhere need the cash from oil
too much to let their supply be interrupted for long, despite political and military skirmishing. Second, and more
important, because demand growth cant push prices upward as long as it is balanced by supply growth. And the
supply curve for oil-the amount offered at any given price-is being pushed steadily outward, thanks to technology.
　　PETRO-TREASURE　　[5] Technological advances are slashing the costs of finding, producing, and
refining oil, creating a new economic calculus for the oil industry. The new alchemy runs from three-dimensional
seismology to exotic wells that sit on the ocean floor, in some cases eliminating the need for billion-dollar offshore
production platforms. Says Shell Oil Chief Executive Philip J. Carroll; "Technology always drives down cost. I dont
think its effect in this industry will be any different. "　　[6] Never mind the latest discord in the Middle East.
Short of destroying another countrys oil wells, as Iraq did to Kuwait in 1991, no nation can curtail the world supply
of oil and force up its price for very long. Members of the Organization of Petroleum Exporting Countries still sit
on the worlds biggest and best oil reservoirs. But they cant raise prices - because if they do, non-OPEC sources will
grab market share by developing fields where technology has made production affordable.
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编辑推荐

　　全新的教学理念最新的语言材料。
　　为适应社会对研究生英语教学提出的更高要求，北京理工大学出版社在新世纪初隆重推出《新世
纪研究生英语教程》。
为促进我国研究生英语教学的发展做出贡献。
　　集体智慧的结晶　全套教材由北京理工大学、北京林业大学、北京工业大学、中国石油大学、北
京建工学院、中国科学院研究生院、新疆石河子大学、中国农业科学院研究生院、英国西英格兰大学
英语教学专家合作编写，有关师生提供了有益的反馈，经反复修改，今才问世。
　　侧重语言能力与综合应用能力的培养　系列教材以《综合英语》为核心，每单元围绕一个反映当
代生活实际的主题展开，配以《视听说》，学习任务形式多样，尤其注重产出性技能的训练，指导学
生全面深入地获取并掌握与各主题有关的语言文化知识及丰富的语料，并针对该现实主题充分进行语
言综合应用能力的训练。
　　体现了全新的教学理念　以学习者为中心，采用交际法教学，教材以主题为中心，练习以任务为
基础，创造自主学习的机会。
　　素质培养与成功应试两不误　各教程均设一定量的类似北京市硕士生英语过关考试题型的练习，
让学生在学习语言知识、训练语言应用能力的同时，熟悉北京市硕士生英语过关考试的形式。
从而达到素质培养与应试准备两不误的目标。
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